

WITH BRUTES DU BRUT

Les magnifiques manges-debout "BRUTES DE BRUT" à découvrir le 2 juin au VISE MUSTANG RIDE.



Jeune entreprise créée par des passionnés d'originalité et de *design*, "Brutes du Brut" vous propose de vous aider à réaliser vos rêves les plus fous au travers de meuble, palissade, bar, tabouret, mange-debout, cave à vin, ... personnalisables.

De superbes réalisations vendues en série ou sur mesures également proposées à la location pour des événements (mariage, anniversaire, baptême, fête d'entreprise, ...).

Le 2 juin, *Brutes du Brut* sera présent au *3rd VISE MUSTANG RIDE* avec ses magnifiques mange-debout. A découvrir...

The awesome standing tables "BRUTES DE BRUT" to discover on June 2 at the 3rd VISE MUSTANG RIDE.



Young company created by enthusiasts passionate about originality and design "Brutes du Brut" offer to help you realise your craziest dreams through means of fully personalised furniture, screens, fences, bar, small stools, standing tables, wine cellar,

Superb creations sold in series or tailor made, also available for rent for events (weddings, birthday celebrations, christenings, corporate functions, ...).

On 2nd June, *Brutes du Brut* will be present at the *3rd VISE MUSTANG RIDE* with its awesome standing tables. A definite must-see ...

www.brutesdubrut.com - Facebook : [Brutes du Brut](#)